

詹翀 ZHAN CHONG

詹翀，1983年生于浙江，2006年毕业于清华大学美术学院，现生活、工作于北京。其个展包括 模具（杨画廊，北京，中国，2018）；室内运动（杨画廊 & CIGE，北京，中国，2015）描述了（杨画廊，北京，中国，2014），距离（天线空间，上海，中国，2014），恋物癖（杨画廊，北京，中国，2013）。

Zhan Chong was born in Zhejiang in 1983, and graduated from the Central Academy of Art & Design, Tsinghua University in 2006. Now he lives and works in Beijing. His solo exhibitions include Moulds (Gallery Yang, Beijing, China, 2018) Indoor Space (Gallery Yang&CIGE, Beijing, China, 2015) Through De_x0002_description (Gallery Yang, Beijing, China, 2015), Distance (Antenna Space, Shanghai, China, 2014), Fetishism (Gallery Yang, Beijing, China, 2013)



树 | Tree

木板丙烯 | acrylic on wood

160cm x 120cm

2019

xxxxx RMB





金属片 | Two Pieces of metal

木板丙烯 | acrylic on wood

100cm x 80cm

2018

xxxxx RMB



盆栽 | Bonsai

木板丙烯 | acrylic on wood

180cm x 120cm

2017

xxxxx RMB



日落和压痕 | Imprints of Sunset

木板丙烯 | acrylic on wood

180cm x 120cm

2017

xxxxx RMB

ZHAN CHONG 詹翀

拾 北 萬
HUNSAID SPACE
BEIJING
拾 萬 空 间



四块材料 |

木板丙烯 | acrylic on wood

112cm x 150cm

2017

xxxxx RMB

ZHAN CHONG 詹翀

拾 北 萬
HUNSAID SPACE
BEIJING
拾 萬 空 间



冰 | Ice

布面丙烯 | acrylic on canvas

30cm x 40cm

2017

xxxxx RMB



日落 2 | Sunset 2

木板丙烯 | acrylic on wood

160cm x 120cm

2017

xxxxx RMB



日落 2 | Sunset 2

木板丙烯 | acrylic on wood

160cm x 120cm

2017

xxxxx RMB